
 

 

PROPOSITION GÄLLANDE MEDLEMSMÖTEN 

Nyköpings Brukshundklubb föreslår en stadgeändring gällande lokalklubbarnas medlemsmöten. Idag 

ställs det krav på lokalklubbarna att hålla tre medlemsmötet varje år – varav ett är årsmötet.  

Klubbens förslag är att endast årsmötet ska vara obligatoriskt. Övriga medlemsmöten bör vara upp 

till varje styrelse att kalla till om man anser det finns ett behov eller om medlemmarna så önskar.  

Det finns framför allt tre skäl till vårt förslag. 

 Vi har märkt ett kraftigt minskat intresse för dessa medlemsmöten, och vi anser att man kan 
föra en effektiv kommunikation med medlemmarna på andra sätt, till exempel genom 
regelbundna nyhetsbrev från styrelsen via mejl, information på hemsida samt i sociala 
medier. På detta vis når man betydligt fler än de få som kommer på ett möte. 
 
 

 Styrelsearbetet är ideellt, ledamöterna gör allt arbete på sin fritid. Att bespara styrelsen det 
extra arbetet det innebär att arrangera ett medlemsmöte, som egentligen inte fyller någon 
funktion eller som medlemmarna inte har behov av, är dåligt utnyttjande av resurser. 
 
 

 Det flesta klubbar rullar på år efter år, några nya stora beslut som inte kan vänta till årsmötet 
borde vara sällsynta. 
 

Självklart ska medlemsmöten hållas vid tillfällen då det gäller frågor som bör tas upp i just dessa 
forum – men i övrigt tycker vi inte att medlemsmöten ska vara tvingande för lokalklubben att 
arrangera. 

Förslaget togs upp på klubbens årsmötet den 26 maj 2021. Årsmötet beslutade att ta propositionen 
vidare till distriktsnivå. 
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